
Interpellationssvar för interpellationen “KÖP
TALLRIKAR OCH BESTICK OCH
GLAS!!!!!”

Vi i styrelsen har vändigt och vridit på detta och kommit fram till följande:

Att införskaffa egen servis kommer leda till mer arbete för de som jobbar på eventet,
allting måste diskas, vilket kommer ta lång tid och kan bli omständigt om det skulle
krocka med event som S har, då diskmaskinen är i oASen, annars blir det att
handdiska, vilket tar ännu längre tid och energi

Det finns plats i förrådet men den har vi bara tillgång till på vardagar kl. 18 och inte
helger, alltså kommer det bli omständigt att hämta och lägga tillbaka servisen inför
event

Det är en fin idé men arbetet kommer ökas för de som håller aktiviteten och risken blir att
folk köper papp tallrikar ändå för att minimera arbetet
Vi kan försöka planera mer kring mottagningen till hur vi kan arbeta mer hållbart
Styrelsen föreslår att mottagningen kanske vill ta detta vidare och ta upp detta till SM 3


